
Protokół Nr 21/20 

z Sesji Rady Gminy Tuplice, która odbyła się 

24 lipca 2020 roku 

 

Ad 1. Otwarcie obrad XXI Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz o godzinie 900 otworzył obrady  

XXI Sesji Rady Gminy Tuplice. Przewodniczący rady powitał serdecznie wszystkich radnych, 

sołtysów, Panią Wójt, Pana Zastępcę Wójta, Panią Sekretarz, Panią Skarbnik, Panią Mecenas 

z kancelarii prawnej, Panią z obsługi rady i Pana Informatyka. 

 

Przewodniczący poinformował, że w dzisiejszym posiedzeniu rady bierze udział 11 radnych                  

i że obrady są prawomocne.  

 

Następnie przewodniczący rady gminy poinformował, że zgodnie z ustawą obrady są 

transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja  

z obrad jest dostępna w sieci internet, natomiast nagrania z sesji zamieszczane są na stronie 

internetowej gminy Tuplice i w BIP. Uczestnicząc w obradach sesji Rady Gminy Tuplice 

wyrażacie Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych. 

Ponadto przewodniczący rady poprosił o zachowanie szczególnej ostrożności, nie zbliżania 

się do siebie, nie prowadzenia rozmów w kuluarach, a także o używanie maseczki zakrywając 

usta i nos. Maseczkę można zdjąć podczas wystąpień. 

 

Ad 2. Wnioski do porządku obrad. 

 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – odczytał proponowany porządek obrad,  

a następnie poprosił o zgłaszanie ewentualnych wniosków. 

 

Wójt Gminy Katarzyna Kromp – wnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Tuplice na rok 

szkolny 2020/2021 jako punkt 10 j. 

W związku z brakiem innych wniosków przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz 

poddał pod głosowanie wniosek Pani Wójt: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Wioletta Bilińska, Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, 

Sylwester Mazurkiewicz, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk, Andrzej 

Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Jagodzki, Jacek Krawczyk, Mirosława Nazaruk, Barbara Rutkowska 



 

Wniosek Pani Wójt został przyjęty jednogłośnie. 

 

Następnie przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz odczytał porządek obrad po 

zmianach, który przedstawiał się następująco: 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XXI Sesji Rady Gminy. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XVIII Sesji Rady Gminy. 

4. Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Gminy. 

5. Przyjęcie protokołu z XX Sesji Rady Gminy. 

6. Informacja na temat bieżącej pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja na temat bieżącej pracy Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym. 

8. Informacja z prac komisji stałych w okresie międzysesyjnym. 

9. Interpelacje, zapytania radnych. 

10. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

a) w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia petycji Koalicji Polska Wolna od 5G z dnia 

23 marca 2020 r. dotyczącej podjęcia uchwały w sprawie ochrony zdrowia mieszkańców 

gminy przed elektroskażeniem, 

b) w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr VI/32/19 Rady Gminy Tuplice z dnia 19 

lutego 2019 r. w sprawie zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego, 

podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i 

wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

c) w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Tuplice, 

d) w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

e) w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia wysokości tej opłaty na terenie Gminy Tuplice, 

f) w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym, 

g) w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości oraz warunków i trybu 

składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej na terenie Gminy 

Tuplice, 

h) w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2020, 

i) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tuplice na lata  

2020-2036, 

j) w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Tuplice na rok szkolny 

2020/2021. 



11. Rozpatrzenie projektu i podjęcie obwieszczenia w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu 

uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Tuplice. 

12. Raport o stanie Gminy Tuplice: 

a) rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Tuplice, 

b) debata nad raportem o stanie Gminy Tuplice, 

c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Tuplice wotum zaufania. 

13. Sprawozdanie finansowe Gminy Tuplice za 2019 rok – sprawozdanie Wójta. 

14. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za rok 2019: 

a) sprawozdanie Wójta, 

b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu Wójta, 

c) opinie komisji stałych, w tym rewizyjnej – jako organu kontrolnego Rady Gminy o 

wykonaniu budżetu gminy,  

d) wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi w 

kontekście jej opinii o wykonaniu budżetu gminy,  

e) opinia składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej do wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Tuplice za 2019 rok. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok dla 

Wójta Gminy Tuplice. 

17. Sprawy różne. 

18. Zamknięcie obrad XXI Sesji Rady Gminy. 

 

W głosowaniu nad przyjęciem porządku obrad z poprawkami udział wzięło 11 radnych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Wioletta Bilińska, Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, 

Sylwester Mazurkiewicz, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk, Andrzej 

Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Jagodzki, Jacek Krawczyk, Mirosława Nazaruk, Barbara Rutkowska 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz przystąpił do realizacji porządku obrad. 

 

Ad 3.  Przyjęcie protokołu z XVIII Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że protokół był 

do wglądu, a w terminie przewidzianym w statucie żaden z radnych nie zgłosił wniosku  



o sprostowanie lub uzupełnienie protokołu. W związku z powyższym przystąpiono do 

głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z XVIII sesji rady gminy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Wioletta Bilińska, Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, 

Sylwester Mazurkiewicz, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk, Andrzej 

Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Jagodzki, Jacek Krawczyk, Mirosława Nazaruk, Barbara Rutkowska 

 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz stwierdził, że protokół z XVIII sesji rady 

gminy został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 4.  Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że protokół był 

do wglądu, a w terminie przewidzianym w statucie żaden z radnych nie zgłosił wniosku  

o sprostowanie lub uzupełnienie protokołu. W związku z powyższym przystąpiono do 

głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z XIX sesji rady gminy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Wioletta Bilińska, Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, 

Sylwester Mazurkiewicz, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk, Andrzej 

Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Jagodzki, Jacek Krawczyk, Mirosława Nazaruk, Barbara Rutkowska 

 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz stwierdził, że protokół z XIX sesji rady 

gminy został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 4.  Przyjęcie protokołu z XX Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że protokół był 

do wglądu, a w terminie przewidzianym w statucie żaden z radnych nie zgłosił wniosku  

o sprostowanie lub uzupełnienie protokołu. W związku z powyższym przystąpiono do 

głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z XX sesji rady gminy. 



 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Wioletta Bilińska, Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, 

Sylwester Mazurkiewicz, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk, Andrzej 

Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Jagodzki, Jacek Krawczyk, Mirosława Nazaruk, Barbara Rutkowska 

 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz stwierdził, że protokół z XX sesji rady 

gminy został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 6. Informacja na temat bieżącej pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że materiałach 

otrzymali pisemną informację Pani Wójt, a następnie zapytał się Pani Wójt czy chciałaby 

dodać coś do przedstawionej informacji. 

 

Pani Wójt – odpowiedziała, że nie.  

 

Przewodniczący rady gminy – zapytał się czy któryś z radnych chce o coś dopytać. 

 

Następnie radny Pan Ryszard Jasiński – zapytał się czy na spotkaniu z Nadleśnictwem Pani 

Wójt rozmawiała o naszych stawach – Pani Wójt odpowiedziała radnemu, że temat spotkania  

dotyczył zajęcia przez gminę gruntów należących do Nadleśnictwa, gdy była robiona 

kanalizacja w Tuplicach. Temat naszych stawów nie był poruszany. 

 

Ad 7. Informacja na temat bieżącej pracy Przewodniczącego Rady w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – przedstawił swoją informację na temat 

bieżącej pracy przewodniczącego w okresie międzysesyjnym, a następnie zapytał się czy ktoś  

z radnych chce zabrać głos do przedstawionej informacji. 

 

W związku z brakiem pytań przewodniczący rady gminy zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 8. Informacja z prac komisji stałych w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poprosił wiceprzewodniczącą rady 

gminy Panią Danielę Rudak o przedstawienie informacji ze wspólnych prac komisji. 

 



Przewodnicząca rady gminy Pani Daniela Rudak – przedstawiła informację z trzech 

wspólnych posiedzeń komisji stałych. 

 

Następnie przewodniczący rady gminy zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do 

przedstawionych informacji. 

 

W związku z brakiem pytań przewodniczący rady gminy zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 9. Interpelacje, zapytania radnych. 

 

Przewodniczący rady gminy – poinformował, że zgodnie z art.24 ust. 6 ustawy o samorządzie 

gminnym interpelacje i zapytania składane są do wójta na piśmie poprzez przewodniczącego 

rady. W przerwie międzysesyjnej wpłynęło 5 interpelacji – 1 interpelacja radnego 

Borowskiego i 4 interpelacje radnego Jagodzkiego. 

Interpelacje zostały przekazane dla Pani Wójt i zostały udzielone na nie odpowiedzi. 

Interpelacje i odpowiedzi są dostępne w Internecie. 

 

Dzisiaj nikt nie złożył interpelacji/zapytania w związku z powyższym przewodniczący rady 

zamknął ten punkt. 

 

Ad 10. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

 

a) w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia petycji Koalicji Polska Wolna od 5G z dnia 23 

marca 2020 r. dotyczącej podjęcia uchwały w sprawie ochrony zdrowia mieszkańców 

gminy przed elektroskażeniem 

 

Przewodniczący rady gminy – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt 

uchwały, a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały przewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Pana Andrzeja Szarleja. 

 

Pan Andrzej Szarlej – poinformował radnych, że projekt uchwały szczegółowo został 

przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Społecznej i Komisji Finansów w dniu  

26 maja br., a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący rady gminy – ze względu na pracę komisji na wspólnym posiedzeniu poprosił  

o opinię Komisji prowadzącą obrady wiceprzewodniczącą rady Panią Danielę Rudak. 

 

Wiceprzewodnicząca rady gminy Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja 

Finansów i Komisja Społeczna wspólnie pracowały nad projektem uchwały i wnioskuje o jej 

przegłosowanie. 

 



Przewodniczący rady gminy – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Wioletta Bilińska, Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, 

Sylwester Mazurkiewicz, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk, Andrzej 

Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Jagodzki, Jacek Krawczyk, Mirosława Nazaruk, Barbara Rutkowska. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXI/104/20 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 24 lipca 2020 roku w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia petycji 

Koalicji Polska Wolna od 5G z dnia 23 marca 2020 r. dotyczącej podjęcia uchwały w sprawie 

ochrony zdrowia mieszkańców gminy przed elektroskażeniem. 

 

b) w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr VI/32/19 Rady Gminy Tuplice z dnia 19 

lutego 2019 r. w sprawie zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, podatku 

rolnego, podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia 

inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

 

Przewodniczący rady gminy – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt 

uchwały, a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Sekretarz gminy Panią 

Weronikę Olejniczak-Kasprów. 

 

Sekretarz Pani Weronika Olejniczak-Kasprów – poinformowała radnych, że projekt uchwały 

szczegółowo został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Społecznej i Komisji 

Finansów, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący rady gminy – ze względu na pracę komisji na wspólnym posiedzeniu poprosił  

o opinię Komisji prowadzącą obrady wiceprzewodniczącą rady Panią Danielę Rudak. 

 

Wiceprzewodnicząca rady gminy Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja 

Finansów i Komisja Społeczna wspólnie pracowały nad projektem uchwały i opiniują ją 

pozytywnie. 

 

Przewodniczący rady gminy – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Wioletta Bilińska, Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, 

Sylwester Mazurkiewicz, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk, Andrzej 

Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Jagodzki, Jacek Krawczyk, Mirosława Nazaruk, Barbara Rutkowska 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXI/105/20 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 24 lipca 2020 roku w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr 

VI/32/19 Rady Gminy Tuplice z dnia 19 lutego 2019 r. w sprawie zarządzenia poboru podatku 

od nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz 

określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

c) w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Tuplice 

 

Przewodniczący rady gminy – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt 

uchwały, a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Wójt gminy Panią Katarzynę 

Kromp. 

 

Wójt Gminy Pani Katarzyna Kromp – poinformowała radnych, że projekt uchwały 

szczegółowo został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Społecznej i Komisji 

Finansów, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący rady gminy – ze względu na pracę komisji na wspólnym posiedzeniu poprosił  

o opinię Komisji prowadzącą obrady wiceprzewodniczącą rady Panią Danielę Rudak. 

 

Wiceprzewodnicząca rady gminy Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja 

Finansów i Komisja Społeczna wspólnie pracowały nad projektem uchwały i radni ją 

pozytywnie zaopiniowali. 

 

Przewodniczący rady gminy – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 



Wioletta Bilińska, Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, 

Sylwester Mazurkiewicz, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Andrzej Szarlej, Ryszard 

Tułacz 

PRZECIW (1) 

Małgorzata Smyk 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Jagodzki, Jacek Krawczyk, Mirosława Nazaruk, Barbara Rutkowska 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XXI/106/20 

Rady Gminy Tuplice z dnia 24 lipca 2020 roku w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Tuplice. 

 

d) w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi 

 

Przewodniczący rady gminy – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt 

uchwały, a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Wójt gminy Panią Katarzynę 

Kromp. 

 

Wójt Gminy Pani Katarzyna Kromp – poinformowała radnych, że projekt uchwały 

szczegółowo został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Społecznej i Komisji 

Finansów, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący rady gminy – ze względu na pracę komisji na wspólnym posiedzeniu poprosił  

o opinię Komisji prowadzącą obrady wiceprzewodniczącą rady Panią Danielę Rudak. 

 

Wiceprzewodnicząca rady gminy Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja 

Finansów i Komisja Społeczna wspólnie pracowały nad projektem uchwały i radni ją 

pozytywnie zaopiniowali. 

 

Przewodniczący rady gminy – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Wioletta Bilińska, Jan Borowski, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Sylwester Mazurkiewicz, 

Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ryszard Jasiński 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Jagodzki, Jacek Krawczyk, Mirosława Nazaruk, Barbara Rutkowska 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XXI/107/20 

Rady Gminy Tuplice z dnia 24 lipca 2020 roku w sprawie określenia szczegółowego sposobu i 

zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

e) w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia wysokości tej opłaty na terenie Gminy Tuplice 

 

Przewodniczący rady gminy – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt 

uchwały, a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Wójt gminy Panią Katarzynę 

Kromp. 

 

Wójt Gminy Pani Katarzyna Kromp – poinformowała radnych, że projekt uchwały 

szczegółowo został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Społecznej i Komisji 

Finansów, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący rady gminy – ze względu na pracę komisji na wspólnym posiedzeniu poprosił  

o opinię Komisji prowadzącą obrady wiceprzewodniczącą rady Panią Danielę Rudak. 

 

Wiceprzewodnicząca rady gminy Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja 

Finansów i Komisja Społeczna wspólnie pracowały nad projektem uchwały i radni ją 

pozytywnie zaopiniowali. 

 

Przewodniczący rady gminy – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Wioletta Bilińska, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Sylwester 

Mazurkiewicz, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jan Borowski, Małgorzata Smyk 



NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Jagodzki, Jacek Krawczyk, Mirosława Nazaruk, Barbara Rutkowska 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XXI/108/20 

Rady Gminy Tuplice z dnia 24 lipca 2020 roku w sprawie metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty na terenie 

Gminy Tuplice. 

 

f) w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym 

 

Przewodniczący rady gminy – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt 

uchwały, a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Wójt gminy Panią Katarzynę 

Kromp. 

 

Wójt Gminy Pani Katarzyna Kromp – poinformowała radnych, że projekt uchwały 

szczegółowo został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Społecznej i Komisji 

Finansów, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący rady gminy – ze względu na pracę komisji na wspólnym posiedzeniu poprosił  

o opinię Komisji prowadzącą obrady wiceprzewodniczącą rady Panią Danielę Rudak. 

 

Wiceprzewodnicząca rady gminy Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja 

Finansów i Komisja Społeczna wspólnie pracowały nad projektem uchwały i każdy zagłosuje 

według swojego uznania. 

 

Przewodniczący rady gminy – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Wioletta Bilińska, Jan Borowski, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Sylwester Mazurkiewicz, 

Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Ryszard Jasiński, Małgorzata Smyk 

NIEOBECNI (4) 



Krzysztof Jagodzki, Jacek Krawczyk, Mirosława Nazaruk, Barbara Rutkowska 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XXI/109/20 

Rady Gminy Tuplice z dnia 24 lipca 2020 roku w sprawie zwolnienia w części z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady 

komunalne w kompostowniku przydomowym. 

 

g) w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości oraz warunków i trybu 

składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej na terenie Gminy 

Tuplice 

 

Przewodniczący rady gminy – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt 

uchwały, a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Wójt gminy Panią Katarzynę 

Kromp. 

 

Wójt Gminy Pani Katarzyna Kromp – poinformowała radnych, że projekt uchwały 

szczegółowo został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Społecznej i Komisji 

Finansów, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący rady gminy – ze względu na pracę komisji na wspólnym posiedzeniu poprosił  

o opinię Komisji prowadzącą obrady wiceprzewodniczącą rady Panią Danielę Rudak. 

 

Wiceprzewodnicząca rady gminy Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja 

Finansów i Komisja Społeczna wspólnie pracowały nad projektem uchwały i radni ją 

pozytywnie zaopiniowali. 

 

Przewodniczący rady gminy – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Wioletta Bilińska, Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, 

Sylwester Mazurkiewicz, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Andrzej Szarlej, Ryszard 

Tułacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Małgorzata Smyk 

NIEOBECNI (4) 



Krzysztof Jagodzki, Jacek Krawczyk, Mirosława Nazaruk, Barbara Rutkowska 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XXI/110/20 

Rady Gminy Tuplice z dnia 24 lipca 2020 roku w sprawie określenia wzoru deklaracji o 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela 

nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej na terenie Gminy Tuplice. 

 

h) w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2020 

 

Przewodniczący rady gminy – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt 

uchwały, a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Anetę Kamińską-

Prenetę – Skarbnik gminy. 

 

Pani Aneta Kamińska-Preneta – przedstawiła projekt uchwały informując radnych  

o wprowadzonych zmianach w budżecie na 2020 rok. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący rady gminy – ze względu na pracę komisji na wspólnym posiedzeniu poprosił  

o opinię Komisji prowadzącą obrady wiceprzewodniczącą rady Panią Danielę Rudak. 

 

Wiceprzewodnicząca rady gminy Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja 

Finansów i Komisja Społeczna nie pracowały nad projektem uchwały, ale wnioskuje o jej 

przegłosowanie. 

 

Przewodniczący rady gminy – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Wioletta Bilińska, Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, 

Sylwester Mazurkiewicz, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk, Andrzej 

Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Jagodzki, Jacek Krawczyk, Mirosława Nazaruk, Barbara Rutkowska 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer Uchwała Nr XXI/111/20 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 24 lipca 2020 roku w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2020. 

 

i) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tuplice na lata 2020-2036 



 

Przewodniczący rady gminy – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt 

uchwały, a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Anetę Kamińską-

Prenetę – Skarbnik gminy. 

 

Pani Aneta Kamińska-Preneta – przedstawiła projekt uchwały informując radnych  

o wprowadzonych zmianach w Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tuplice na lata 

2020-2036. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący rady gminy – ze względu na pracę komisji na wspólnym posiedzeniu poprosił  

o opinię Komisji prowadzącą obrady wiceprzewodniczącą rady Panią Danielę Rudak. 

 

Wiceprzewodnicząca rady gminy Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja 

Finansów i Komisja Społeczna nie pracowały nad projektem uchwały, ale wnioskuje o jej 

przegłosowanie. 

 

Przewodniczący rady gminy – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Wioletta Bilińska, Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, 

Sylwester Mazurkiewicz, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk, Andrzej 

Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Jagodzki, Jacek Krawczyk, Mirosława Nazaruk, Barbara Rutkowska 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer Uchwała Nr XXI/112/20 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 24 lipca 2020 roku w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Tuplice na lata 2020-2036. 

 

j) w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Tuplice na rok szkolny 

2020/2021 

 

Przewodniczący rady gminy – poprosił o komentarz do projektu uchwały Sekretarz gminy 

Panią Weronikę Olejniczak-Kasprów. 

 

Sekretarz Pani Weronika Olejniczak-Kasprów – poinformowała radnych, że w związku 

z ustawą z dnia 16 października 2019 r. o zmianie ustawy Prawo oświatowe oraz niektórych 



innych ustaw zmianie ulegają zasady zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci 

niepełnosprawnych do szkół i placówek oświatowych, jeżeli dowożenie zapewniają rodzice. 

Zgodnie z zapisem art. 39a ust 3 ww. ustawy, średnią cenę jednostki paliwa w gminie określa 

na każdy rok szkolny rada gminy w drodze uchwały uwzględniając ceny jednostki paliwa 

w gminie. 

Do wyliczenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie na rok szkolny 2020/2021, przyjęto 

średnie ceny paliw: oleju napędowego, benzyny Pb95 i autogazu na dzień 23 lipca 2020 r. 

obowiązujące na trzech stacjach benzynowych na terenie Gminy Tuplice. 

Mając na uwadze powyższe przyjęcie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny 

jednostki paliwa w Gminie Tuplice, na rok szkolny 2020/2021 uważa się za zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący rady gminy – ze względu na pracę komisji na wspólnym posiedzeniu poprosił  

o opinię Komisji prowadzącą obrady wiceprzewodniczącą rady Panią Danielę Rudak. 

 

Wiceprzewodnicząca rady gminy Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja 

Finansów i Komisja Społeczna nie pracowały nad projektem uchwały, ale wnioskują o jej 

przegłosowanie. 

 

Przewodniczący rady gminy – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Wioletta Bilińska, Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, 

Sylwester Mazurkiewicz, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk, Andrzej 

Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Jagodzki, Jacek Krawczyk, Mirosława Nazaruk, Barbara Rutkowska 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXI/113/20 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 24 lipca 2020 roku w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa 

w Gminie Tuplice na rok szkolny 2020/2021. 

 

Ad 11. Rozpatrzenie projektu i podjęcie obwieszczenia w sprawie ogłoszenia jednolitego 

tekstu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Tuplice. 

 

Przewodniczący rady gminy – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt 

obwieszczenia, a następnie poprosił o komentarz do projektu obwieszczenia Sekretarz gminy 

Panią Weronikę Olejniczak-Kasprów. 



 

Sekretarz Pani Weronika Olejniczak-Kasprów – poinformowała radnych, że projekt 

obwieszczenia dotyczy ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu 

Gminy Tuplice. Podjęcie powyższego obwieszczenia jest zatem zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący rady gminy – ze względu na pracę komisji na wspólnym posiedzeniu poprosił  

o opinię Komisji prowadzącą obrady wiceprzewodniczącą rady Panią Danielę Rudak. 

 

Wiceprzewodnicząca rady gminy Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja 

Finansów i Komisja Społeczna wspólnie pracowały nad projektem obwieszczenia i opiniują 

go pozytywnie. 

 

Przewodniczący rady gminy – otworzył dyskusję nad projektem obwieszczenia, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. obwieszczenia, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Wioletta Bilińska, Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, 

Sylwester Mazurkiewicz, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk, Andrzej 

Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Jagodzki, Jacek Krawczyk, Mirosława Nazaruk, Barbara Rutkowska 

 

Obwieszczenie zostało podjęte przez radnych jednogłośnie. 

 

Ad 12. Raport o stanie Gminy Tuplice: 

 

a) rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Tuplice 

 

Przewodniczący rady gminy – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali raport  

o stanie Gminy Tuplice, a następnie poprosił o komentarz do tego raportu autora Panią 

Katarzynę Kromp – Wójt Gminy Tuplice. 

 

Wójt Gminy Pani Katarzyna Kromp – szczegółowo omówiła przygotowany przez siebie raport 

o stanie gminy za 2019 rok. 

 

 

 

 



b) debata nad raportem o stanie Gminy Tuplice 

 

Przewodniczący rady gminy – poinformował radnych, że w debacie nad raportem o stanie 

gminy mogą brać udział mieszkańcy gminy oraz radni. Do debaty zgodnie z art. 28aa  Ustawy 

o samorządzie nie zgłosił się nikt z mieszkańców, więc poprosił radnych o zabranie głosu.  

 

Radny Pan Ryszard Jasiński – wyraził swoją opinię na temat sporządzonego raportu o stanie 

gminy.  

 

Po zakończonej debacie Pani Wójt krótko podsumowała miniony rok i poprosiła o udzielenie 

jej wotum zaufania. 

 

c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Tuplice wotum zaufania. 

 

Przewodniczący rady gminy – odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod 

głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Wioletta Bilińska, Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, 

Sylwester Mazurkiewicz, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk, Andrzej 

Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Jagodzki, Jacek Krawczyk, Mirosława Nazaruk, Barbara Rutkowska 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXI/114/20 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 24 lipca 2020 r. w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Tuplice wotum 

zaufania. 

 

Ad 13. Sprawozdanie finansowe Gminy Tuplice za 2019 rok – sprawozdanie Wójta. 

 

Przewodniczący rady gminy Pan Sylwester Mazurkiewicz poprosił skarbnik gminy Panią 

Anetę Kamińską-Prenetę w imieniu Wójta o przedstawienie sprawozdania finansowego Gminy 

Tuplice za 2019 rok. 

 

Skarbnik gminy Pani Aneta Kamińska-Preneta w imieniu Wójta poinformowała, iż 

sprawozdania były dokładnie omawiane na poszczególnych posiedzeniach stałych komisji 

rady.  

 

 

Ad 14. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za rok 2019: 



 

a)  sprawozdanie Wójta 

 

Przewodniczący rady gminy Pan Sylwester Mazurkiewicz poprosił skarbnik gminy Panią 

Anetę Kamińską-Prenetę w imieniu Wójta o przedstawienie sprawozdania. 

 

Skarbnik gminy Pani Aneta Kamińska-Preneta w imieniu wójta gminy poinformowała 

radnych, że wydatki poniesione przez gminę w 2019 roku wyniosły 18.383.611,35 zł, co 

stanowi 84,7 % wykonania planu, natomiast dochody były na poziomie 19.003.912,67 zł co 

stanowi 92,4 % wykonania planu. Dodatkowo Pani Skarbnik powiedziała, że budżet zamknął 

się nadwyżką w kwocie 620.301,32 zł. Ponadto Pani Skarbnik poinformowała radnych, że 

wszystkie zadłużenia gminy z tytułu pożyczek i kredytów są regulowane terminowo. 

 

b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu Wójta 

 

Przewodniczący rady gminy Pan Sylwester Mazurkiewicz poprosił skarbnik Panią Anetę 

Kamińską-Prenetę o odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat 

przedłożonego sprawozdania. 

 

Skarbnik gminy Pani Aneta Kamińska-Preneta odczytała opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej na temat sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2019 rok. 

 

c) opinie komisji stałych, w tym rewizyjnej – jako organu kontrolnego Rady Gminy  

o wykonaniu budżetu gminy 

 

Przewodniczący rady gminy Pan Sylwester Mazurkiewicz poprosił przewodniczących stałych 

komisji rady o przedstawienie kolejno opinii komisji. Ponieważ nie była obecna 

przewodnicząca oraz wiceprzewodnicząca Komisji Finansów opinię przedstawiła 

wiceprzewodnicząca rady gminy Pani Daniela Rudak, a w przypadku Komisji Rewizyjnej 

radny Pan Arkadiusz Kowalski. 

 

Wiceprzewodnicząca rady gminy Pani Daniela Rudak poinformowała, że Komisja Finansów 

wydała pozytywną opinię w sprawie wykonania budżetu za 2019 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Ryszard Jasiński poinformował, że Komisja 

Społeczna pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu za 2019 rok. 

 

Członek Komisji Rewizyjnej Pan Arkadiusz Kowalski poinformował, że opinia Komisji 

Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu gminy Tuplice za 2019 rok jest pozytywna.  

 

d) wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w sprawie udzielenia absolutorium  

Wójtowi w kontekście jej opinii o wykonaniu budżetu gminy 

 

Przewodniczący rady gminy Pan Sylwester Mazurkiewicz poprosił członka Komisji Rewizyjnej 



Pana Arkadiusza Kowalskiego o przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej. 

 

Członek Komisji Rewizyjnej Pan Arkadiusz Kowalski przedstawił informację  

dot. wniosku  Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium wójtowi gminy, 

złożonego do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze.  

 

e) opinia składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej do wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady  Gminy  w sprawie: udzielenia absolutorium Wójtowi 

 

Członek Komisji Rewizyjnej Pan Arkadiusz Kowalski odczytał opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Zielonej Górze do wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Tuplice  

w sprawie udzielenia absolutorium wójtowi. Opinia Kolegium RIO jest pozytywna. 

 

Ad 15. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem  z wykonania budżetu Gminy Tuplice za 2019 rok. 

 

Przewodniczący rady gminy Pan Sylwester Mazurkiewicz – odczytał projekt ww. uchwały, 

następnie przystąpiono do głosowania.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Wioletta Bilińska, Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, 

Sylwester Mazurkiewicz, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk, Andrzej 

Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Jagodzki, Jacek Krawczyk, Mirosława Nazaruk, Barbara Rutkowska 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXI/115/20 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 24 lipca 2020 r. w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem  z wykonania budżetu Gminy Tuplice za 2019 rok.  

 

Ad 16. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok 

dla Wójta Gminy Tuplice. 

 

Przewodniczący rady gminy Pan Sylwester Mazurkiewicz – odczytał projekt ww. uchwały, 

następnie przystąpiono do głosowania.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 



ZA (11) 

Wioletta Bilińska, Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, 

Sylwester Mazurkiewicz, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk, Andrzej 

Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Jagodzki, Jacek Krawczyk, Mirosława Nazaruk, Barbara Rutkowska 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXI/116/20 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 24 lipca 2020 r. w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 

2019 rok dla Wójta Gminy Tuplice. 

 

Wójt Gminy Pani Katarzyna Kromp oraz radni podziękowali Pani Skarbnik Anecie 

Kamińskiej-Prenecie za odważną współpracę i czuwanie nad prawidłową realizacją budżetu 

gminy za 2019 rok. 

 

Ad 17.  Sprawy różne. 

 

Przewodniczący rady gminy Pan Sylwester Mazurkiewicz – zapytał się czy ktoś z radnych 

chce zabrać głos. 

 

Radny Pan Ryszard Jasiński – zapytał się czy to prawda, że w Tuplicach PKP ma składować 

odpady niebezpieczne na swoim terenie, poprosił o zabezpieczenie budynku PKP, ponieważ 

drzwi są otwarte i ktoś może tam narobić zniszczeń, a także poprosił o interwencję w sprawie 

braku wody w naszych stawach – Pani Wójt odpowiedziała radnemu, że rzeczywiście jest 

wniosek PKP dot. odpadów niebezpiecznych, ale jako Wójt Gminy nie wyraża na to zgody  

i sprawa jest w toku. Natomiast w sprawie zabezpieczenia budynku PKP Pani Wójt 

odpowiedziała, że to nie jest nasz budynek i nie będziemy go zabezpieczać. 

 

Radny Pan Andrzej Szalej – zapytał się kiedy rusza realizacja funduszu sołeckiego i czy są 

rodziny, które nie uregulowały płatności za przydomowe oczyszczalnie ścieków – Pani Wójt 

odpowiedziała radnemu, że już niebawem będziemy realizować zadania z funduszu 

sołeckiego. Natomiast w sprawie drugiego pytania poinformowała, że są takie osoby i cały 

czas próbujmy od nich odzyskać poniesione koszty. 

 

Radny Pan Arkadiusz Kowalski – zapytał się kto ma dbać o parking przy GOKu – czy 

mieszkańcy czy gmina – Pani Wójt odpowiedziała radnemu, że w tej sprawie odbędzie się 

spotkanie z mieszkańcami i wspólnie to uzgodnią. 

 

Wiceprzewodnicząca rady gminy Pani Daniela Rudak – zapytała kiedy będzie uprzątnięte 

Wzgórze Tuplickie, kiedy zostaną wymienione klosze od oświetlenia na Wzgórzu oraz 

odmalowane ławki – Pani Wójt odpowiedziała radnej, że Wzgórze jest sprzątane przez 

pracowników Referatu ale jeszcze prace się tam nie zakończyły. 

 



Radny Pan Zdzisław Nowakowski – poprosił o zgłoszenie bądź naprawę zapadniętego 

chodnika przy drodze powiatowej w Łazach i żeby Pani Wójt zgłosiła dla firmy, która 

budowała przydomowe oczyszczalnie ścieków, że nadal jest nieprzyjemny zapach w Łazach. 

Mieszkańcy to zgłaszali, ale firma nie zareagowała na ich zgłoszenie – Pani Wójt 

odpowiedziała radnemu, że sprawdzi to i zobaczy co da się zrobić w tych sprawach. 

 

Radny Pan Ryszard Tułacz – przypomniał o konieczności załatania dziur w drodze gminnej  

w Drzeniowie – Pani Wójt odpowiedziała radnemu, że przekaże sprawę Kierownikowi 

Referatu Gospodarki Komunalnej. 

 

Ad 18. Zamknięcie obrad XXI Sesji Rady Gminy. 

 

Na skutek wyczerpania się porządku posiedzenia przewodniczący rady – Pan Sylwester 

Mazurkiewicz o godz. 1214 zamknął obrady XXI Sesji Rady Gminy Tuplice VIII Kadencji. 

Nagranie z XXI Sesji Rady Gminy dostępne jest pod adresem:  

http://www.bip.tuplice.pl/?bip=1&cid=99&bsc=N . 

 

 

Protokołowała      Przewodniczący rady gminy 

Ilona Maj       Sylwester Mazurkiewicz 
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